
	

	
	

KÅS	bestyrelsesmøde	d.	22.08.2023	
	
	

Afbud:	Aulum-Haderup,	Viborg,	Aros,	Ørredklubben,	Flyvestationen,	Silkeborg	og	Hulbæk	Mølle	
	

Referat	
	

1. 	 Økonomi herunder resultat af 
konkurrencen 2023 og hvad 
med 2024/Per F + Flemming 
 

Per	F.	gennemgik	regnskabet	for	konkurrencen.	Der	er	et	
overskud	på	godt	81.000	+	salg	af	de	resterende	flasker	
whisky.	
	
Vi	vender	whisky	salget	igen	på	næste	møde,	når	der	er	et	
overblik	over	det	endelige	salg.		
	
Næste	år	anbefales	det	at	vi	prøver	med	150	flasker	og	
først	til	mølle.	Dette	for	at	undgå	at	der	står	en	rest	efter	
konkurrencen.	
	
Ros	til	arrangørerne	for	en	veludført	konkurrence.		
	
Drøftelse	af	næste	års	konkurrence.	Stor	opbakning	til	
konkurrencen	2024.	Konkurrenceudvalget	melder	retur	
når	de	har	et	program	m.v.	klar.	
	

2. 	Vandpleje /Ivan er i Norge, 
Tom opdaterer på sidste skarv-
møde. 
 

Drøftelse	af	skarv	jævnfør	vandplejens	skarvmøde	herun-
der	råd	fra	DTU.	Punkt	til	næste	møde.	
	
Punkt	til	næste	bestyrelsesmøde	hvor	vi	vender	vandple-
jens	fokusområder,	eksempelvis	uddelegering	af	opgaver	
til	eksempelvis	foreninger,	gydebanker	i	hovedløb	kontra	
sidevandløb	m.v.	
	

3. 	Naturvandløb / Schneider 
	

Der	er	faldet	en	dom	ved	Skovåen	i	Ålborg	Kommune,	der	
påbyder	kommunerne	at	sikre	at	vandføringen	i	natur-
vandløb	er	intakt.		
Flemming	nævner	at	der	er	klippet	forholdsvist	hårdt	i	
den	nedre	del	af	åen,	fra	Trandum	Bro	til	udløbet	i	Skive	
Fjord.	

4. 	Eventuelt 
	

Bo:	Bo´s	søn	er	i	gang	med	at	kigge	på	hjemmesiden	med	
henblik	på	at	hjælpe	med	at	flytte	siden	til	DSF	platform.	
	
Tom:	Fjernelse	af	beton	fra	det	gamle	klækkehus.	LFSO	
har	haft	et	firma	til	at	fjerne	betonen	(LFSO	har	selv	lavet	
arbejdet	med	at	bryde	hus	m.v.	ned).	KÅS	overtager	reg-
ningen	for	arbejdet.	
	
Næste	møde:	26.09.2023	kl.	19.00	
	
	
Referent:	Jan	Snejbjerg	

	


